

Info: culturaprofonda.com



Opera DEMOFOONTE Johanna Adolfa Hasseho nebyla provedena po dobu bezmála tří set let. Napínavé drama Pietra Metastasia doznalo v Hasseho ušlechtilé prostém zhudebnění svého nejúčinnějšího a nejjímavějšího ztvárnění.

Sdílejte s námi nadčasovou vznešenost, jímavá citová hnutí a čistou krásu této opery z pohledu těch, pro něž byla vytvořena – přihlížejte jí spolu s námi z knížecí lóže.

Tato produkce byla zaznamenána během jednoho z pouhých třech veřejných představení v unikátním zámeckém barokním divadle v Českém Krumlově.

Nahrávka byla pořízena s podporou a přispěním Národního památkového ústavu České Budějovice a Nadace barokního divadla zámku Český Krumlov.

Zvláštní dík patří PhDr. Pavlu Slavkovi, kastelánu Státního hradu a zámku Český Krumlov.

Nahráno 22. září 2019 | Délka: 216 minut | Širokoúhlý formát 16:9



Johann Adolf Hasse's DEMOFOONTE has not been performed for almost 300 years.

Pietro Metastasio's gripping theatre play found in Hasse's elegantly simple interpretation it's most effective and touching incarnation. Share with us it's timeless splendor, touching emotions and sheer beauty from the perspective of those it was created for: join us in the Royal Box.

The Opera was recorded during one of only three public performances at the unique Cesky Krumlov Baroque Theatre. It was realized with the support of the National Heritage Institute České Budějovice, and the Foundation of the Baroque Theatre in Český Krumlov.

We would like to express our special gratitude to PhDr. Pavel Slavko, Chief Administrator of the Castle Český Krumlov.

Recorded on 22nd September 2019 | Duration 216 min | 16:9 Widescreen



Johann Adolf Hasses Oper DEMOFOONTE wurde so seit fast 300 Jahren nicht mehr aufgeführt. Pietro Metastasios fesselndes Theaterstück findet in Hasses elegant schlichter Interpretation seine effektivste und berührendste Fassung. Teilen Sie mit uns die überwältigende Schönheit dieses Werkes aus der Perspektive jener, für die es geschaffen wurde: nehmen Sie Platz in der Loge der Fürsten.

Diese Aufnahme entstand während einer von nur drei öffentlichen Vorstellungen im streng denkmalgeschützten Barock-Theater von Krumau.

Die Produktion wurde mit Unterstützung der Landesdenkmalbehörde České Budějovice und der Stiftung des Schlossbarocktheaters realisiert.

Besonderer Dank geht an PhDr. Pavel Slavko, Verwalter des Schlosses Český Krumlov.

Aufgenommen am 22. September 2019 | Laufzeit 216 min | 16:9 Widescreen

Hof=Musici
hofmusici.eu

ČESKÝ KRUMLOV
UNESCO WORLD HERITAGE
ckrumlov.info